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Prítomní poslanci (podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice):
Martin Jandura – zástupca starostu

  Dušan Hajdučiak
Jozef Chrenek
Ing. Matej Jandura  do 19.00 hod.

   Ing. Ľubomír Jurčo 
Peter Leginus do 20.00 hod.
Mgr. Magdaléna Pilarčíková 
JUDr. Slavomír Tekeľ 

  Mário Žák do 19.00 hod.

Ďalší prítomní: 
JUDr. Alojz Lajčin – starosta obce
Ing. Silvia Letoštiaková – hlavná kontrolórka 
Ing. Lucia Klimeková – pracovníčka obecného úradu 
Vladimír Jurina
Mgr. Katarína Vrabcová
PaedDr. Miroslava Mydliarová
Katarína Klimeková
Anna Jurčová
Kristína Pilárová
Alžbeta Žmijáková
Bc. Bibiána Kelušiaková

  Poslancom bol doručený nasledovný program rokovania zastupiteľstva:

1. Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“).
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa.
3. Schválenie programu rokovania OcZ.
4. Kontrola plnenia uznesení.
5. Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ.
6. Interpelácie poslancov OcZ.
7. Správy z vykonaných kontrol.
8. I. úprava rozpočtu na rok 2020 – návrh.
9. Správa o finančnom hospodárení za rok 2019.
10. Rôzne (úprava ciest a potoka Zástudená, oprava cesty III/2311, renovácia podlahy v KD, podnet J. Hruboš,

sťažnosť V. Holubová). 
11. Žiadosti (Habovka Open, J. Juráň, ŠKD druhé oddelenie, M. a F. Tekeľ).
12. Návrh na uznesenie.
13. Záver  zasadnutia OcZ.

Bod č. 1: Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“).

Starosta obce Habovka JUDr.  Alojz Lajčin otvoril  zasadnutie  obecného zastupiteľstva a privítal  prítomných
poslancov na rokovaní obecného zastupiteľstva.  Konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 9
poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

Bod č. 2: Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa.

Starosta obce  Habovka JUDr.  Alojz Lajčin  nominoval  do návrhovej  komisie  Mária  Žáka,  JUDr.  Slavomíra
Tekeľa a  Jozefa  Chreneka.  Starosta  obce  určil  overovateľov  zápisnice  Petra Leginusa,  Mgr. Magdalénu
Pilarčíkovú 
a zapisovateľa zápisnice –  Ing. Luciu Klimekovú.
Poslanci k návrhu nepredložili  iný návrh. Následne starosta obce JUDr. Alojz Lajčin dal hlasovať za voľbu
návrhovej komisie.

U z n e s e n i e  č. 25/2020 

Obecné zastupiteľstvo volí:

Návrhovú komisiu v zložení: Mário Žák,
JUDr. Slavomír Tekeľ,   
Jozef Chrenek.
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   Obecné zastupiteľstvo obce Habovka určuje:

 Overovateľov zápisnice: Peter Leginus, 
                                                                                     Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Zapisovateľa: Ing. Lucia Klimeková.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

Bod č. 3: Schválenie programu rokovania OcZ.

Starosta obce predložil na schválenie program ďalšieho rokovania obecného zastupiteľstva:
- kontrola plnenia uznesení,
- informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ,
- interpelácie poslancov OcZ,
- správy z vykonaných kontrol,
- I. úprava rozpočtu na rok 2020 – návrh,
- rôzne: (úprava ciest a potoka Zastudená, oprava cesty III/2311, renovácia podlahy v KD, podnet J. Hruboš,

sťažnosť V. Holubová),
- žiadosti (Habovka Open, J. Juráň, ŠKD druhé oddelenie, M. a F. Tekeľ),
- návrh na uznesenie,
- záver  zasadnutia OcZ.

Rozprava poslancov:
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať.

U z n e s e n i e  č. 26/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
program rokovania obecného zastupiteľstva.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení.

Pán  starosta  JUDr.  Alojz  Lajčin  vyzval  hlavnú  kontrolórku  obce  Habovka  Ing.  Silviu  Letoštiakovú,  aby
predniesla správu o výsledku kontroly plnenia uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom (správa v tlačenej
forme tvorí prílohu zápisnice). 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu.

Rozprava poslancov:
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
a) kontrolu plnenia uznesení.
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 
- proti: 0
- zdržali sa: 0

  Bod č. 5: Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ.

Starosta  obce  JUDr.  Alojz  Lajčin  v  tomto  bode  informoval  prítomných,  že  v  uplynulom období  sa  udiali
nasledovné udalosti a skutočnosti:
- bola zameraná ulica Pod Grúňom ohľadom vysporiadania vlastníctva od p. Alojza Pilarčíka až po p. Jozefa

Hruboša, s každým som osobne jednal,
- uskutočnila sa oprava plota pri škole a bola vykonaná aj oprava triedy v MŠ, touto cestou sa chcem veľmi

pekne poďakovať realizátorom prác,
- zo strany obecného úradu sa svojpomocne vykonalo opílenie stromov a vyčistenie okolia  krížov, čistilo sa

okolie Kaplnky Márie Magdalény, urobil sa chodník – prístupové schody,
- boli vyhotovené a namontované regály do knižnice, ktoré boli financované dotácie z Fondu na podporu umenia

a vlastných zdrojov, veľké poďakovanie z mojej strany realizátorovi prác,
- bola nám pridelená dotácia z Enviromentálneho fondu, o ktorú sme žiadali na nákup odpadových nádob,
- absolvoval  som  jednanie  v Bratislave  ohľadom  dodatku  č.3  –  záverečná  platba  ku  projektu  „Zníženie

energetickej náročnosti administratívnej budovy a splnenia podmienok zníženia energetickej náročnosti,
- bol som na obhliadke lavičky cez Studený potok, budeme musieť vymeniť dosky a náter, 
- absolvoval som jednanie s OVS ohľadom voda Zástudená podtlak a ohľadom zafinancovania a zrealizovania

dvíhania poklopov na ulici  Blatná,  kde prebehla oprava komunikácie.  Celá oprava bola financovaná ŽSK,
nakoľko miestna komunikácia je zatiaľ ich majetkom, 

- mali sme kontrolu na mieste z Enviromentálneho fondu ohľadom projektu Zberného dvora, všetko prebehlo
v poriadku, obdržali sme pochvalu za to v akom sme štádiu,

- bola dočerpaná a vyúčtovaná dotácia pre hasičov na bežné výdavky spojené z ich činnosťou, opäť budeme
žiadať, aby sme udržali skupinu B,

- čo sa týka mosta pri Rúbaniskách, o ktorom ste sa informovali na minulom zasadnutí OcZ, tak zábradlie je už
opravené, most sa natiera, všetko financuje VÚC  - Slovenská správa ciest – farbu aj štetce,

- ďalšia  požiadavka,  ktoré  zaznela  na  minulom  zasadnutí  OcZ  ohľadom  natretia  smerovníkov  –  bolo
zrealizované popri oprave plota pri ZŠ, 

- zábradlie mosta na ulici Edmunda Petra Bárdoša ešte nebolo opravené, bude ho treba úplne odpíliť a  urobiť
nanovo. Urobí sa spolu aj so zábradlím pri pošte,  nakoľko tam môže dôjsť k úrazu a bolo nám to vytknuté aj
bezpečnostným technikom. Tiež bude potrebné urobiť zábradlie  na budove TJ pri ihrisku, ale  všetko bude
záležať od finančných prostriedkov,

- od  01.09.2020 máme opäť  úspešný  projekt  „Príspevok  na  pomoc  v obci“,  ktorý  sa  poskytuje  zo  zdrojov
Európskeho sociálneho fondu a štátneho rozpočtu nám boli schválení 2 pracovníci na 6 mesiacov, 4 hodiny
denne. Všetko je financované z Európskeho sociálneho fondu a štátneho rozpočtu.

U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
b) informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

  Bod č.6: Interpelácie poslancov OcZ.
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Dušan  Hajdučiak -  A) urobiť  stretnutie  OVS,  SSE,  SPP  –  ohľadom  plánov,  financií
a zrealizovania pripojenia v lokalite Zástudená.
Reakcia starostu : mal som individuálne stretnutie s OVS, SSE a SPP. OVS – nemá peniaze, povedali, aby sme
žiadali fondy a urobili si sami. Oni to potom zoberú pod seba. SPP – jedna ulica nie je problém, keďže tam ide
popod cestu plyn, tam  sa môžu napájať, na  ďalšie ulice nedajú ani euro,  urobte si sami, my to zoberieme
potom 

  pod nás. SSE – dali sa žiadosti hromadne, ktoré budú zaradené do plánu investičných akcií, navrhli sa pozemky
na  
  umiestnenie trafostanice. 

B) niekedy dávnejšie sme riešili na zastupiteľstve problém s pani Dedinskou v radovej zástavbe. Ako viem, tie
problémy stále pretrvávajú. Rieši sa v tejto veci niečo ? 
Reakcia starostu – áno tieto susedské spory stále pretrvávajú, je to v riešení, bolo to postúpené na prešetrenie
a vyjadrenie sa  kontrolórke obce. 

Mgr. Magdaléna Pilarčíková -  bolo by dobré vykosiť popri ceste okolo Studeného potoka pri futbalovom
ihrisku a vyčistiť vstup do Habovky zo strany Zuberca.  Ďalej  by som chcela poprosiť, keby sa našlo nejaké
riešenie – vyčistenie garáda pred bytovkou na ulici Pod Grúňom č. 264. 
Reakcia  starostu :   dám podnet,  budem úkolovať  poslancov  OcZ v Zuberci  ohľadom vyčistenia  vstupu do
Habovky zo strany Zuberca, nakoľko je to v ich katastri obce. Čo sa týka garáda pred bytovkou, skúsime osloviť
obyvateľov bytovky a v súčinnosti s obcou skúsime nájsť nejaké riešenie, nejakú techniku na jeho prehĺbenie
a vyčistenie. Garád nie je na obecnom pozemku, patrí TANAPu. 
Vykosenie popri potoku Studená bude zrealizované ihneď ako dokončia vykosenie cintorína a krížovej cesty.

Martin Jandura - bolo by dobré poopravovať trochu lavičku v Blatnej – Stará cesta.

Peter Leginus –  kedy spoločnosť GALILEO dokončia stránku, taktiež mapová aplikácia sľubovali viac vecí.
Malo by to mať nejakého človeka, jeden človek určený na obci, ktorý by sa o to staral. Bude potrebné zvolať aj
komisiu ohľadom novín a kalendárov.
Reakcia starostu  : oslovíme GALILEO v akom štádiu sú práce na stránke a budete o tom všetci informovaní.
Bolo by dobré, aby ste dali na papier svoje pripomienky ku stránke, ktoré im budú predložené. Komisiu áno
poprosím  zvolať  v priebehu  septembra  ohľadom  novín  a kalendárov,  taktiež  môžete  predniesť  pripomienky
ohľadom stránky obce.  Peter  Leginus zareagoval  na termín komisie,  že by bolo dobré sa stretnúť v druhej
polovici septembra. 

Ing. Ľubomír Jurčo – tiež by som chcel zareagovať na stránku obce. Mobilná aplikácia aj stránka mala mať
viac modifikácií, pridávanie podnetov a pod. 
Reakcia  starostu:  poprosím  dať  Tvoje  pripomienky  na  papier,  ktoré  predložíme  spoločnosti  GALILEO
a odporúčam pozvať Ing. Ľubomíra Jurča na zasadnutie komisie cestovného ruchu.

JUDr. Slavomír Tekeľ – A) čo sa týka novej stránky ja to chválim, mobilná aplikácia funguje dobre, správy
z obce chodia, malo to byť už dávno takto zrealizované. Pripomienku dávam akurát na stránku urbáru, ktorá
nefunguje. 
B) čo sa týka podávania žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce podľa prijatého nového VZN č. 1/2020 bolo by dobré
byť pri vypĺňaní týchto žiadostí nápomocný, nakoľko keď som si to pozeral,  sú tieto vzorové tlačivá trošku
náročnejšie.
Reakcia starostu : bude táto informácia zverejnená na stránke obce aj na facebooku do konca augusta. Nie je
žiaden problém, zamestnankyne OcU budú pri vypĺňaní žiadostí nápomocné. 
C) čo sa týka vymeriavania pozemkov v Zástudení a na Lazoch, mám neoverenú informáciu od iných geodetov,
že táto činnosť by mala byť súčasťou ukončenia jednoduchých pozemkových úprav. Prečo to u nás tak nebolo ? 
Reakcia  starostu :  zmluva  a dodatky  k zmluve  vykonania  JPU  boli  uzatvorené  ešte  za  predchádzajúceho
vedenia. Taktiež k tomu zasadal výbor JPÚ, preto Vám na toto neviem odpovedať, či to má byť alebo nemá byť
súčasťou JPÚ. Vyzvem realizátora JPÚ aby zaujal k tejto otázke stanovisko.
D)  ďalej ma zaujíma koľko stálo vyhotovenie kúpnej zmluvy na ulici Pod Grúňom ? 
Reakcia starostu : budete informovaný všetci mailom po doručení  a úhrade faktúry.  
 
Mário Žák –  A) ako je to s prípojkou elektriky Pod Závozom, pohlo sa v tejto veci niečo ?
Reakcia starostu : mali by tam byť 3 prípojky – poprosím poznačiť úlohu pre starostu kontaktovať SSE ohľadom
týchto prípojok, v akom je to štádiu. 
B) sťažovali sa mi občania obce, že dochádza k zamykaniu brány – prechod cesta okolo penziónu Kamarát.
Reakcia starostu : úloha pre starostu vyzvať majiteľa penziónu, aby nedochádzalo k zamykaniu brány. 
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U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
c) interpelácie poslancov.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
- proti: 0
- zdržali sa: 0

Bod č. 7: Správy z vykonaných kontrol. 

Pán  starosta  JUDr.  Alojz  Lajčin  vyzval  hlavnú  kontrolórku  obce  Habovka  Ing.  Silviu  Letoštiakovú,  aby
predniesla  informácie  k vykonávaným kontrolám (informácie  HK v tlačenej  forme tvoria  prílohu zápisnice).
Pani kontrolórka sa ujala slova a prítomných informovala o dvoch kontrolách a to: kontrola na Obecnom úrade v
Habovke  ohľadom poskytovania  finančných  príspevkov  z rozpočtu  obce  schválených  na  zasadnutiach  OcZ
v roku  2019  a kontrola  v   Základnej  škole  s materskou  školou  Habovka  ohľadom  zverejňovania  faktúr
a povinných informácií a kontrola čerpania dotácií na originálne kompetencie. Nakoľko kontrola v ZŠ ešte nie je
ukončená, ďalšie informácie budú poskytnuté na nasledujúcom OcZ.

Starosta  otvoril  k  tomuto  bodu  rozpravu.

Rozprava poslancov:
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
d) správy z vykonaných kontrol.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura.

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
- proti: 0
- zdržali sa: 0

   Bod č. 8: I. úprava rozpočtu na rok 2020 - návrh.

Starosta obce vyzval Ing. Luciu Klimekovú, ekonómku Obce Habovka o podanie informácie k uvedenému bodu.
Ing.  Lucia  Klimeková  uviedla,  že  poslancom  bol  doručený  návrh  I.  úpravy  rozpočtu  na  rok  2020  na
pripomienkovanie. Návrh I. úpravy rozpočtu  bol zároveň zverejnený na vývesnej tabuli obce ako aj na webovej
stránke obce. Zo strany poslancov ani občanov nebola doručená žiadna otázka, resp. pripomienka. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu.

Rozprava poslancov:

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať. Obecné zastupiteľstvo v Habovke schválilo návrh I. úpravy rozpočtu na rok 2020. 

U z n e s e n i e  č. 28/2020

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
I. úpravu rozpočtu na rok 2020.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 
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Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

   Bod č. 9: Rôzne.

1. starosta v tomto bode informoval, že nakoľko nám bol doručený návrh riešenia miestnych komunikácií, bolo
by dobré zrealizovať buldozérom úpravu terénu, ciest a prekládku potoka v Zástudení. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov:
Po spoločnej rozprave poslancov obecného zastupiteľstva sa dospelo k záveru, že je potrebné tieto úpravy v blízkej
budúcnosti zrealizovať. Starosta  rokovanie  k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 29/2020

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
a)  úpravu ciest a potoka Zastudenou,
b)  aby starosta vykonal potrebné úkony, opatrenia k realizácii.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

2.  starosta obce informoval prítomných poslancov o niektorých úsekoch miestnych komunikácií, ktoré si
osobne prešiel a sú v dezolátnom stave. Preto by bolo dobré tieto úseky ešte pred zimou opraviť.

Starosta obce k tomuto bodu otvoril rozpravu. 

Rozprava poslancov:
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 30/2020

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
a)  opravu miestnych komunikácií v obci Habovka,
b)  aby starosta vykonal potrebné úkony, opatrenia k realizácii.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

3.  starosta  obce  informoval  prítomných poslancov o nutnosti  pretlaku  vody popod cestné  teleso II/584
v lokalite Zastudenou. Všetko sa samozrejme bude odvíjať od financovania územných samospráv a čo si budeme
môcť v rámci našich možností dovoliť, nakoľko si to musíme zrealizovať vo vlastnej réžii. OVS nemá finančné
prostriedky. Budeme robiť všetko preto, aby sa nám táto akcia, a aj to čo sme si naplánovali v predchádzajúcich
bodoch podarili zrealizovať.

Starosta obce k tomuto bodu otvoril rozpravu. 

Rozprava poslancov:
Po spoločnej rozprave poslancov obecného zastupiteľstva sa dospelo k záveru, že je nutné tieto úpravy v blízkej 
budúcnosti zrealizovať. Starosta  rokovanie  k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať. 
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U z n e s e n i e  č. 31/2020

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
a)  pretlak vody popod cestné teleso II/584 v lokalite Zastudenou,
b)  aby starosta vykonal potrebné úkony, opatrenia k realizácii.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan
Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

4.  a) renovácia podlahy v KD – starosta prítomných informoval,  že by bolo dobré renovovať podlahu,
javisko a oponu v kultúrnom dome, nakoľko je to už veľmi opotrebované a zastaralé. Bol sa pozrieť v susednej
obci, kde práve prebieha rekonštrukcia sály kultúrneho domu. Na obecný úrad nám boli doručené 2 cenové
ponuky. Všetko však bude záležať od vývoja financií vzhľadom k danej situácii. Pri úprave rozpočtu sme si
vyčlenili nejaké financie, ale tie nebudú na všetko postačovať, 
b) podnet p. Hruboša na konanie suseda – podnet bol daný stavebnej komisii na prešetrenie. Komisia vykonala
obhliadku na mieste a dohodli sa, že sused dá všetky uvedené záležitosti do poriadku,
c)  sťažnosť p. Holubovej ohľadom výstavby plota na susednej parcele bez jej súhlasu – sťažnosť bola
postúpená stavebnému úradu,
d)  informácia od Stredoslovenskej distribučnej ohľadom pripojenia na elektrickú energiu Zastudenou, kde
nás informujú na základe  našej  žiadosti,  že  požiadavka je stále  v priebehu riešenia,  jej  spracovanie  je však
komplikované a časovo náročné a vyžaduje si súčinnosť viacerých oddelení.  Preto nás informujú o predĺžení
lehoty spracovania o ďalších 30 dní.

  Starosta obce k týmto jednotlivým informáciám otvoril rozpravu. 

Rozprava poslancov:
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
e)  renováciu podlahy v KD (cenovú ponuku: R. Kliment, M. Taraj),
f)  podnet J. Hruboša, E. Hrubošová,
g)  sťažnosť V. Holubová,
h)  informácie od Stredoslovenskej distribučnej.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan  Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura.

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

 
Bod č. 10: Žiadosti.

1.  Žiadosť p. Jána Hruboša ml. o pomoc pri organizovaní 19. ročníka tenisového turnaja pod Závozom
HABOVKA OPEN v spolupráci s Obecným úradom v Habovke a TJ Blatná. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov:
poslanci uvedenú žiadosť prerokovali a dohodli sa na výške príspevku 200,00 EUR. 

Starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 32/2020

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
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finančný príspevok vo výške 200,00 € na organizáciu 19. ročníka tenisového turnaja HABOVKA OPEN.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan  Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura.

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

2. Žiadosť p. Martina Tekeľa a p. Františka Tekeľa o prejazd ku pozemku. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov:
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 33/2020

Obecné zastupiteľstvo súhlasí:
s prejazdom cez obecnú parcelu CKN 5729/18 k pozemku CKN parcely 5745 pričom trvalá trávny porast ostane
nezmenený.

Prítomní  poslanci:  JUDr.  Slavomír  Tekeľ,  Ing.  Ľubomír  Jurčo,  Martin  Jandura,  Dušan   Hajdučiak,   Jozef
Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: Peter Leginus, Mário Žák, Ing. Matej Jandura.

Hlasovali - za: JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,  Jozef Chrenek,
Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

3.  Základná škola s materskou školou v Habovke – žiadosť o vytvorenie druhého oddelenia ŠKD.

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov a hostí:

PaedDr. Miroslava Mydliarová – riaditeľka ZŠ s MŠ:  do 16.09. je potrebné nahlásiť štatistiku, počty detí.
O ŠKD má záujem cca 60 detí, na čo nám nepostačuje kapacita jedného oddelenia. Jeden  vychovávateľ môže
mať od 25 – 30 detí, ak ide s nimi von maximálne 25 detí. Vychovávateľ musí byť kvalifikovaný. Ak by sa
vytvorilo druhé oddelenie do 16.09.2020, kým budú oficiálne štatistiky prihlásených, by  sme si to nejako skúsili
pokryť. Ak sa vytvorí druhé oddelenie, kritické na prevádzku sú štyri mesiace teda september – december, od
01.01.2021 by ste to už mali započítané v podielových daniach. Toto miesto samozrejme nemusí byť trvácne. Ak
sa vytvorí jedno oddelenie budeme musieť zobrať iba dochádzajúce deti a deti pracujúcich rodičov. 
Martin Jandura – chcel by som sa spýtať, či sa za školský klub platí. Riaditeľka reagovala, áno platí v zmysle
prijatého VZN sa vyberá 2,00 € na mesiac, ktoré sa používajú na materiál a pomôcky. 
Peter Leginus – ak neschválime druhé oddelenie, tak teda nebude môcť byť zobraté dieťa ???

Reakcia starostu – prijímam túto žiadosť a sledujem s veľkou pokorou a uznaním. S počtami, ktoré môžu byť
v jednom oddelení teda 25 – 30 detí máš pravdu pani riaditeľka. Hľadáme cestu ako pomôcť, vycestoval som aj
do  iných  okolitých  obcí  sa  informovať  ako  to  funguje.  Príklad  :  Zuberská  škola,  ktorá  patrí  na  2.  miesto
najlepších  v rámci  ŽSK mala  k 25.05.2020 292 detí  a má 2  oddelenia  školského  klubu.  ZŠ  Habovka  mala
v porovnaní 138 detí k 25.05.2020. Školský klub majú len pre žiakov 1., 2., a 3. ročníka. Ďalej som sa pýtal
v Zuberci, máte školský klub otvorený aj ráno ? Odpovedali, že nie, ale nie je problém deti vpustiť ráno do školy,
ktoré prídu skôr, do tepla na chodbu, nakoľko sú v práci 2 školníci.  Vieme, že iné školy, aby vykryli úväzok, tak
dajú školský klub aj ráno.  U nás v Habovke pokiaľ viem, je problém umiestnením detí ráno stojacich pred
školou. Deti stoja pred školou.??? Na tomto stretnutí boli so mnou aj kontrolórka aj predsedníčka rady školy. 
V Habovke je v ročníkoch 1 až 3 približne 54 detí, určite všetky nebudú chodiť do ŠKD. Možno by bolo dobré
zobrať iba tie, ako navrhla pani riaditeľka. Máme VZN, ktoré nie je také staré č. 1/2019. Rokoval som s druhými
obcami o cene. U nás je 2,00 € za mesiac, Zuberec má 5,00 € za mesiac a Vitanová 8,00 € za mesiaca obidve
obce hovoria, že je to málo. Ďalej na porovnanie poplatok za MŠ – Habovka 10,00 €, Zuberec 20,00 € deti od 2
do 3 rokov, 12,00 € nad 3 roky a tiež menili poplatky v roku 2019. 
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Teda čo z toho všetkého vyplýva: tlmočte túto informáciu rodičom, poplatky sa budú meniť, určite sa navýšia.
My zahlasujeme aj za ďalšie pracovné miesto, hlavne nech je z Habovky, len je to z originálnych kompetencií,
teda z podielových daní, ktoré sú určené na celý chod obce Habovka a nie prenesených kompetencií, ktoré hradí
štát. Preto rodičia , ktorí sú doma, ich dieťa nebude zobraté. Možno bude aj situácia, že ŠKD nebudú otvorené,
vzhľadom na vývoj pandémie. Prvé dva týždne určite nebudú fungovať. Citlivo treba rodičom vysvetliť. 

Reakcia pani riaditeľky – ráno pred školou deti nestoja, škola sa otvára o 7.30 a rodič, ktorí požiada písomne,
dieťa je umiestnené do MŠ. Takto sme mali dve deti ráno, ktorých rodičia o to požiadali.
Ak sa bude meniť VZN – schvaľovať poplatky, bolo by dobré tam dať podmienku prijatia detí do ŠKD alebo MŠ.
Všetko prednesiem na rodičovskom združení a si vítaný aj Ty pán starosta.

Reakcia starostu – ohľadom podmienok prijatia a poplatkov poprosím pani riaditeľku a jej zástupkyňu pre MŠ ,
aby nám dali na papieri svoje podnety, ktoré budú zapracované do doplnku VZN.  Privítame akýkoľvek návrh. 

Riaditeľka požiadavka –prosila by som pána starostu na budúcom zasadnutí, keby som mohla mať skôr bod
programu. A čo sa týka zápisného lístka do ŠKD ja ho musím mať do 12.10., tak tam poznačím poznámku
ohľadom navyšovania poplatkov a ohľadom prijatia detí. 

Reakcia Mgr. Magdalény Pilarčíkovej – môžete túto informáciu  zadať aj cez Edupage. Čo sa týka prijímania
detí, na ZŠ na Medvedzí, kde som zamestnaná, taktiež prijímajú deti len po tretí ročník. Staršie už nie. 

Vladimír Jurina ako prítomný občan na zasadnutí – chcem k tomuto bodu povedať, že ja s tým nesúhlasím, aby
boli len po 3 ročník,  takto deti selektovať.   Ja mám deti na druhom stupni, chodia na ZUŠ odbor hudobný
a tanečný poobede a majú dosť, aby chodili hore dole po dedine. Ja si radšej zaplatím poplatok za družinu, aby
mohli v nej počkať, kým im začne hodina.  

Kristína Pilárová – ja mám tiež požiadavku ohľadom školskej jedálne. Do decembra mi chýba sila pri obedoch
zadarmo. Informovala som sa na ÚPSVaR, zatiaľ projekt na to nie je. 
Reakcia starostu –  ja  to  všetko  sledujem,  komunikujem neustále s ÚPSVaR a mali  by byť  nejaké  projekty,
Musíme chvíľu vydržať.  Viem, že je s tým problém, od nového roka by údajne mali byť tieto obedy zadarmo
zrušené. Uvidíme. 

Do rozpravy sa už nikto viac neprihlásil, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a odporučil
predmetnú žiadosť zobrať na vedomie. 

                U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
i)  žiadosť o vytvorenie druhého oddelenia ŠKD.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan  Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura.

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

4.  a)  žiadosť Ing. Ľubomír Jurčo  o preplatenie nákladov na zhotovenú prístupovú cestu  – predmetná
žiadosť bude postúpená na administratívnu a finančnú kontrolu kontrolórke obce, ekonómke obce a následne
Komisii finančnej a sociálnej. Z tohto dôvodu odporúčam žiadosť zobrať na vedomie.
b) žiadosť Habovka Inak o.z. JUDr. S. Tekeľ o finančnú podporu na výstavbu „Oddychovej zóny Jamy“- bude
postúpená v zmysle VZN o dotáciách na administratívnu a finančnú kontrolu kontrolórke obce, ekonómke obce
a následne Komisii finančnej a sociálnej. Z tohto dôvodu odporúčam žiadosť zobrať na vedomie.

                U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
j)  žiadosť Ing. Ľ. Jurčo,
k)  žiadosť Habovka Inak o.z. JUDr. S. Tekeľ.

Prítomní  poslanci:  JUDr.  Slavomír  Tekeľ,  Ing.  Ľubomír  Jurčo,  Martin  Jandura,  Dušan   Hajdučiak,   Jozef
Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
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Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura, Peter Leginus,

Hlasovali - za: JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,  Jozef Chrenek,
Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

5.  Žiadosť  p.  Jána  Juráňa   o preplatenie  a dovoz dvoch fúr  štrku  na  cestu  za  jeho rodinným domom,
smerom na Borčák, kde sa nachádza zvieracia obora a píla p. Mária Žáka, nakoľko sa o túto cestu stará a túto
cestu využívajú nielen obyvatelia obce ale aj turisti. Odrážky na vodu na ceste si zabezpečí svojpomocne aj s p.
poslancom Žákom. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov:
Poslanci sa počas rozpravy dohodli, aby im boli do budúceho zasadnutia OcZ zaslané pripomienky ako to chcú
zrealizovať, akú majú predstavu o odrážkach a pod. Na základe tohto odporúčam žiadosť zobrať na vedomie. 

                U z n e s e n i e  č. 27/2020

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
l)  žiadosť Jána Juráňa.

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan  Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.

Ospravedlnení  poslanci: Mário Žák, Ing. Matej Jandura.

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak,
Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.
-  proti: 0
- zdržali sa: 0

  Bod č. 11: Návrh na uznesenie.

Starosta  konštatoval,  že  uznesenia  boli  na  dnešnom  rokovaní  priebežne  schvaľované  pri  prerokovávaní
jednotlivých bodov dnešného rokovania. Žiadne ďalšie uznesenie nebolo prijaté.

Bod č. 12: Záver zasadnutia OcZ.

Viac bodov na jednanie obecného zastupiteľstva nebolo predložených, starosta obce poďakoval prítomným za
účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 20.50 hod.

Zapísal:

Ing. Lucia Klimeková.......................................

Overovatelia zápisnice:

Peter Leginus....................................................................................

Mgr. Magdaléna Pilarčíková............................................................

   JUDr. Alojz Lajčin
                                                                                                                                     starosta obce Habovka
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